



主辦 Organized By
香港定向總會
Orienteering Association of Hong Kong



資助 Subvented By
康樂及文化事務署
Leisure and Cultural Services Department

2018/2019 年度全港青少年野外定向錦標賽

Hong Kong Youth Orienteering Championships

2018/2019

- 日期 Date : 9/3/2019 (星期六 Saturday)
- 地點 Venue : 丫髻山 Ah Kai Shan
- 形式 Type : 越野式，彩圖及國際符號 Cross-country, Colour Map with IOF Symbol
- 資格 Requirement : 9 至 20 歲 Aged 9 to 20

組別 Classes :

組別 Classes		資格 Requirement
男 Boys	女 Girls	
M20	W20	20 歲或以下 Aged below 20 (1999 年 1 月 1 日或以後出生 Born On or After 1/1/1999)
M18	W18	18 歲或以下 Aged below 18 (2001 年 1 月 1 日或以後出生 Born On or After 1/1/2001)
M16	W16	16 歲或以下 Aged below 16 (2003 年 1 月 1 日或以後出生 Born On or After 1/1/2003)
M14	W14	14 歲或以下 Aged below 14 (2005 年 1 月 1 日或以後出生 Born On or After 1/1/2005)
M12	W12	12 歲或以下 Aged below 12 (2007 年 1 月 1 日或以後出生 Born On or After 1/1/2007)
M10	W10	9-10 歲 Aged between 9-10 (2009 年 1 月 1 日至 2010 年 12 月 31 日 Born between 1/1/2009 and 31/12/2010)

費用 Fees : 報名費每位港幣 \$28
HK\$28 per person

繳款方法 Payment Method :

1. 於報名時以信用卡繳交 Pay by credit card via online

報名方法 : 請前往下列網站報名

Enrollment Participants please visit the following website for enrollment :

<https://endurancecui.active.com/new/events/59780954/select-race>

學校集體報名方法：

學校報名負責人(負責老師或學生)在Excel檔內輸入該校所有參加學生資料，以電郵方式將Excel檔交回總會(info@oahk.org.hk)，報名費以劃線支票(抬頭請寫"香港定向總會")寄回香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1014室，支票背面請寫上校名及賽事名稱。

Application for school:

School in-charge of registration should complete the Excel file for participants of the school, and return by *email* to OAHK(info@oahk.org.hk).

Crossed cheque, payable to "Orienteering Association of Hong Kong" should be sent to Room 1014, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong.

Please write down school name and event on the back of the cheque.

1. 每組前6名賽員可獲發獎牌。Medals will be awarded to participants in the best 6 places in each class. (如該組別不足10名賽員則只有前3名可獲發獎牌。Medals will be awarded to participants in the best 3 places if the number of participants in the class is less than 10.)
2. 個人獎項於比賽當日頒發。Individual prize will be presented on the day of event.

截止日期 **Deadline** : **16 / 2 / 2019**

備註Remarks：

1. 本賽事將採用SPORTident電子打孔及計時系統，電子控制咭由大會提供。
SPORTident System will be used in this event. SI card will be provided by the organizer.
2. 賽事資料於賽事舉行前一星期上載於總會網站www.oahk.org.hk，各參加者必須自行瀏覽。
Event information shall be uploaded on OAHK website: www.oahk.org.hk one week before the event. Participants must visit on their own.
3. 大會已購買公眾責任保險，參加者/家長可考慮自行購買其他保險。
Public Liability Insurance is covered by the Association. Participants/Parents are recommended to apply other insurance.
4. 你所提供的資料只用作本會與合辦機構的康體活動報名事宜之用，在遞交申請表後，如欲更改或查詢你的個人資料，可與本會職員聯絡。
The information provided by you will only be used for the enrollment of recreation and sports activities organized by our Association and co-organizing parties. For correction of or access to personal data after submission of this form, please contact the staff of our Association.
5. 大會保留最後修訂之權利。
Organizer reserves the right for any amendment.

查詢 Enquiry : 3460 3177

網址 Homepage : www.oahk.org.hk

賽事須知請瀏覽
Event information will be announced on

www.oahk.org.hk